

vzletvpn.com Terms of Service

Date: February 20, 2025

1. Introduction

These Terms of Service (“Terms”) govern your access to and use of all VzletVPN services provided by Individual Entrepreneur Tokarenko Sergey Valeryevich (Registered in the Republic of Kazakhstan, TIN: 991115301192, Registration date: November 4, 2024. By accessing or using vzletvpn.com, you confirm that you accept these Terms and agree to comply with them. If you do not agree, you must immediately stop using our services.

- Company: Individual Entrepreneur Tokarenko Sergey Valeryevich
- Services: vzletvpn.com virtual private network and associated offerings
- User: Anyone using the vzletvpn.com services
- Subscription: Paid plan granting access to vzletvpn.com

2. Services provided

VzletVPN provides a fast and secure virtual private network (VPN) service that enhances privacy and freedom online. Our services include but are not limited to:

- 1) VPN connections

3. Account registration

To use vzletvpn.com, you may need to create an account. By registering, you agree that:

- 1) You are responsible for keeping your credentials confidential.
- 2) You will not share, sell, or transfer your account.
- 3) You will immediately notify vzletvpn.com of any unauthorized use.
- 4) VzletVPN reserves the right to suspend or terminate accounts violating these Terms.

4. Payments, subscriptions, and refunds

- 1) vzletvpn.com operates on a subscription basis. Subscriptions may be either fixed-term (without automatic renewal) or, if explicitly offered, auto-renewable.
- 2) Subscription fees are paid in advance.
- 3) For auto-renewable plans, the subscription will automatically extend at the end of the billing cycle unless the user cancels in advance.
- 4) For fixed-term plans, access will end automatically when the period expires unless the user purchases a new plan.

Refunds are not available for:

- Users who have already received a refund in the past 6 months
- Subscriptions purchased through third-party resellers
- Payments made using cryptocurrency, gift cards, or prepaid cards

Refunds are processed within 7 business days upon approval.

5. Prohibited activities

You agree not to use vzletvpn.com for:

- 1) Illegal activities under the laws of the Republic of Kazakhstan or any applicable jurisdiction
- 2) Cyberattacks, hacking, or spreading malware
- 3) Sharing copyrighted content without permission
- 4) Activities that interfere with the operation of vzletvpn.com
- 5) Reselling or redistributing vzletvpn.com services
- 6) Terrorist activities or violent threats
- 7) Child exploitation or illegal pornography
- 8) Money laundering or financial fraud

- 9) Circumventing government-imposed sanctions

Accounts violating these rules may be suspended or terminated.

6. Disclaimers and limitations of liability

VzletVPN services are provided “as is” and “as available.” We do not guarantee:

- Uninterrupted or error-free service
- Compatibility with all devices or networks
- Protection against all possible threats

The company is not responsible for any damages or losses arising from use of the services.

7. Indemnity

You agree to indemnify and hold the Company harmless from any claims, damages, or legal liabilities that arise from your misuse of our services.

8. Governing law and jurisdiction

These Terms shall be governed by and construed under the laws of the Republic of Kazakhstan. Any disputes shall be settled exclusively in the courts of Kazakhstan.

9. Changes to Terms

The Company may update these Terms at any time. Users will be notified of significant changes. Continued use of vzletvpn.com after updates means acceptance of the new Terms.

10. Contact information

If you have any questions regarding these Terms, please contact us at:

- Email: support@vzletvpn.com

vzletvpn.com Условия обслуживания

Дата: 20 февраля 2025 г.

1. Введение

Настоящие Условия обслуживания («Условия») регулируют ваш доступ и использование всех сервисов VzletVPN, предоставляемых ИП Токаренко Сергеем Валерьевичем (Республика Казахстан, ИНН: 991115301192, дата регистрации: 4.11.2024. Используя vzletvpn.com, вы подтверждаете, что принимаете эти Условия и обязуетесь их соблюдать. В противном случае вы обязаны прекратить использование сервиса.

- Компания: ИП Токаренко Сергей Валерьевич
- Услуги: виртуальная частная сеть vzletvpn.com и сопутствующие сервисы
- Пользователь: любое лицо, использующее vzletvpn.com
- Подписка: платный тарифный план, предоставляющий доступ к vzletvpn.com

2. Предоставляемые услуги

VzletVPN – это быстрый и безопасный VPN-сервис, который обеспечивает приватность и свободу в интернете. Наши услуги включают:

- 1) VPN подключение

3. Регистрация аккаунта

Для использования vzletvpn.com может потребоваться регистрация. Пользователь обязуется:

- 1) Хранить свои данные в тайне.
- 2) Не передавать, не продавать и не передавать аккаунт третьим лицам.
- 3) Немедленно уведомлять о несанкционированном использовании.
- 4) Понимать, что компания вправе блокировать аккаунты при нарушении правил.

4. Платежи, подписки и возвраты

- 1) vzletvpn.com работает по системе подписки. Подписки могут быть как с фиксированным сроком действия (без автопродления), так и, при отдельном предложении, с автоматическим продлением.
- 2) Оплата подписки производится заранее.
- 3) В случае подписок с автопродлением срок действия автоматически продлевается по окончании оплаченного периода, если пользователь заранее не отменил услугу.
- 4) Для фиксированных тарифов доступ прекращается по окончании срока действия, если не приобретён новый план.

Возврат средств невозможен для:

- Пользователей, уже получавших возврат в последние 6 месяцев
- Подписок, приобретённых у реселлеров
- Оплаты криптовалютой, подарочными или предоплаченными картами

Возврат обрабатывается в течение 7 рабочих дней после одобрения.

5. Запрещённые действия

Пользователи не должны использовать vzletvpn.com для:

- 1) Незаконной деятельности по законодательству Республики Казахстан или другой юрисдикции
- 2) Взлома, кибератак, распространения вредоносного ПО
- 3) Нарушения авторских прав и распространения контента без разрешения
- 4) Действий, мешающих работе vzletvpn.com
- 5) Перепродажи или распространения услуг vzletvpn.com
- 6) Терроризма или угроз насилия
- 7) Детской эксплуатации или нелегальной порнографии

- 8) Финансового мошенничества и отмывания денег
- 9) Обхода правительственных санкций

Нарушение правил может привести к блокировке или удалению аккаунта.

6. Отказ от ответственности и ограничения

Сервис VzletVPN предоставляется «как есть» и «по мере доступности». Мы не гарантируем:

- Бесперебойную или безошибочную работу
- Совместимость со всеми устройствами или сетями
- Полную защиту от всех возможных угроз

Компания не несёт ответственности за убытки или ущерб, вызванные использованием сервиса.

7. Возмещение убытков

Вы соглашаетесь возмещать и освобождать Компанию от любых претензий, убытков или юридической ответственности, возникающих вследствие ненадлежащего использования вами наших сервисов.

8. Применимое право и юрисдикция

Настоящие Условия регулируются законодательством Республики Казахстан. Споры подлежат рассмотрению исключительно в судах Казахстана.

9. Изменения условий

Компания вправе изменять Условия в любое время. Пользователи будут уведомлены о значимых изменениях. Продолжение использования vzletvpn.com означает согласие с обновлёнными Условиями.

10. Контактная информация

По вопросам, связанным с настоящими Условиями, обращайтесь:

- Email: support@vzletvpn.com